
  

BASKETBALL BELGIUM vzw 
  Algemene Vergadering van 4 maart 2021 om 19 uur 

Videoconferentie 
 

 
 
1. Aanwezige leden en volmachten  
 
 Vlaamse Basketballiga vzw, vertegenwoordigd door :  
 Mevr. Ann De Poorter (RvB) 

Dhr. Kris Fels (RvB) 
 Dhr. Adri Welvaarts (AV) 
 Dhr. Guy Vervaeke (AV) 
 Dhr. Alfred Van Den Eynde (AV) 
 Dhr. Jan Van Lantschoot (RvB) 
  
 
 Association Wallonie-Bruxelles de Basket-ball , vertegenwoordigd door :  
 Dhr. Jean-Pierre Delchef (RvB) 
 Dhr. Bernard Scherpereel (RvB) 
 Dhr. Pascal Henry (RvB) 
 Dhr. José Nivarlet (AV) 
 Dhr. Fabrice Appels (AV) 
 Dhr. Alain Geurten (AV) 
 
 Pro Basketball League vzw, vertegenwoordigd door :  
 Dhr. Arthur Goethals (AV) 
 Dhr. Wim Van de Keere (AV) 
  
 
 Dhr. Stefan Garaleas, secretaris 
 
 

2.  Openingswoord van de voorzitter  
 
Dhr. Delchef verwelkomt de leden en blikt terug op de oprichting van Basketball Belgium 2 
jaar geleden en de evoluties tot nu toe. 
Op vlak van bestuur dankt hij de leden van raad van bestuur persoonlijk voor hun inzet en 
bijdrage. Hij waardeert dat er steeds als 1 orgaan is beslist na goede discussies en productieve 
uitwisseling van standpunten. Qua governance heeft de RvB zijn strategische rol gespeeld 
waarbij aan de operationele structuur (m.n. Dep. Competitie , NDR en het management 
teamvan de BNT’s)  ruimte werd gegeven om de zaken in hun domein verder vast te pakken.   
Op sportief vlak haalt Dhr. Delchef de successen aan van de Belgian Cats met hun kwalificatie 
voor EK en OS en de trofee van ploeg, speelster en coach van het jaar. Bij de Belgian Lions 
staat hij hij stil bij de 5e opeenvolgende kwalificatie voor het EK. 
Op financieel vlak overloopt de voorzitter de overeenkomsten rond marketing en 
partnerships en de subsidies via FIBA.  
Tot slot wens hij zijn opvolger veel succes en draagt hij met veel plezier het voorzitterschap 
over. 
 



 
3.  Goedkeuring van het verslag van de AV van 26/8/2020 

  
Dhr. Van den Eynde vraagt een snellere  verspreiding van het ontwerpverslag.  
Ook wordt gevraagd om een aanpassing te doen aan de natuurlijke personen die als lid van de 
AV op de website worden vermeld. Na overleg wordt beslist om geen natuurlijke personen 
meer te vermelden en te beperken tot de 3 rechtspersonen die lid zijn van de AV.  

                   
Het verslag wordt unaniem goedgekeurd. 

    
4.  Goedkeuring van de jaarrekening 2020 
   
  De jaarrekening wordt unaniem goedgekeurd.  
   
5.  Kwijting aan de bestuurders 
   
  De leden verlenen unaniem kwijting aan de bestuurders. 
 

6.  Goedkeuring van de begroting 2021 
   
  Het budget wordt unaniem goedgekeurd. 
 
7.   Voorzitterschap Basketball Belgium 
   

Na 2 jaar komt het voorzitterschap in handen van Basket Vlaanderen dat Dhr. Jan Van 
Lantschoot heeft voorgedragen als nieuwe voorzitter. 
Dhr. Van Lantschoot neemt het woord en brengt hulde aan Dhr. Delchef die als eerste 
voorzitter van Basketball Belgium al zijn ervaring heeft aangewend alsook een persoon is met 
een groot hart voor het basketbal. Dhr. Van Lantschoot wil constructief samenwerken met 
BVL, AWBB en PBL. Hij heeft intentie om themavergaderingen te organiseren naast de 
reguliere bestuursvergadering en om reguliere strategische vergaderingen met PBL in te 
stellen. 
Op korte termijn wil hij stappen vooruit zetten in bepaalde dossiers en hij wil graag  
Basketball Belgium dichter bij de stakeholders brengen en de clubs. Hij kijkt uit naar een 
succesvolle samenwerking met iedereen. 

 

Dhr. Goethals bedankt in naam van PBL Dhr. Delchef voor de constructieve samenwerking en 
beschikbaarheid tov de PBL. Hij wenst Dhr. Van Lantschoot veel succes toe en gaat graag in op 
het aanbod tot periodiek overleg.  

 

Dhr. Henry wenst ook vanuit de delegatie van AWBB Dhr. Delchef  te bedanken voor de 
manier waarop hij de zaken beheerd heeft, met veel respect voor ieders mening. Hij wenst 
ook veel succes aan de nieuwe voorzitter.  
 

 

8. Varia - Divers 

 

Dhr. Van den Eynde dringt erop aan dat er snel werk gemaakt wordt van de aanpassingen van 
de statuten. Dhr. Delchef bevestigt dat dit op korte termijn zal gebeuren en kondigt een BAV 
aan om hierop verder in te gaan. 



 
   
 
 
 
  Stefan Garaleas     Jean-Pierre Delchef 
  Secretaris-generaal      Voorzitter  
          
  


